
Dz-06.0021.2.2023 

 

PROTOKÓŁ 

Posiedzenia LIV SESJI RADY DZIELNICY VI Bronowice 
 

Posiedzenie LIV sesji Rady Dzielnicy VI odbyło się w dniu 16 lutego 2023 r.  

w trybie zdalnym za pomocą środków porozumiewania się na odległość przez aplikację Teams 

Microsoft z siedziby Dzielnicy VI Bronowice przy ul. Zarzecze 124A.  

 

 

W załączeniu do protokołu: 

1. oryginały uchwał, 

2. projekt porządku obrad (zaproszenie), 

3. lista obecności radnych. 

 

Posiedzenie sesji LIV w trybie zdalnym otworzył Przewodniczący Rady  

i Zarządu Dzielnicy VI Bronowice p. Bogdan Smok. Posiedzenia prowadził Przewodniczący 

Rady i Zarządu Dzielnicy VI Bronowice p. Bogdan Smok z wyjątkiem punktu 7 i części punktu  

8 porządku obrad, które prowadził Zastępca Przewodniczącego p. Wojciech Litwicki.  

Otwierając sesję Przewodniczący stwierdził quorum oraz prawomocność obrad. Sprawdzenie 

obecności odbyło się przez wyczytywanie przez prowadzącego sesję z alfabetycznej listy 

radnych, którzy potwierdzali swoją obecność, brak potwierdzenia oznaczał nieobecność radnego.  

Posiedzenie sesji trwało od godz. 19.10 do godz. 22.10 

W związku z trybem zdalnym sesji wszystkie głosowania odbywały się imiennie. 

Prowadzący poinformował radnych, że sesja Rady Dzielnicy VI Bronowice  

w Krakowie  utrwalana jest za pomocą urządzeń rejestrujących dźwięk oraz istnieje możliwość 

ich odtworzenia. Nagrania obrad będą udostępnione na stronie internetowej Dzielnicy oraz  

w inny sposób  tj. na wniosek o udostępnienie nagrań z sesji Rady Dzielnicy osobom trzecim.  

Poinformował ponadto, że publiczne przekazywanie na sesji dowolnych informacji  

o osobach fizycznych niepełniących funkcji publicznych, obecnych lub nie obecnych na sesji, lub 

wypowiadanie się publicznie na ich temat, może stanowić naruszenie ich prywatności 

oraz dobrego imienia, a w konsekwencji stanowić naruszenie ochrony (poufności) ich danych 

osobowych. 

Ad. 1 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok przedstawił porządek obrad. Odczytując punkt 4 

porządku obrad prowadzący poinformował, że dotyczyć on będzie druku projektu uchwały po 

autopoprawce projektodawcy (druk 398A). Przewodniczący zapytał czy są jakieś propozycje 

zmiany porządku obrad. W związku z ich brakiem poinformował, że Zarząd, jako projektodawca 

wycofał z procedowania dwa projekty uchwał w sprawie: 

− zmiany rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na 

rok 2023, druk nr 396 (2 punkt porządku obrad), 



− zmiany Uchwały Nr XXXI/239/2021 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 1 lipca 2021 r.  

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego 

planowanego przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do realizacji w latach 2022-2023, druk nr 397 

(3 punkt porządku obrad). 

 

Ponadto prowadzący obrady poinformował, że wpłynął do niego wniosek o wprowadzenie 

punktu do porządku obrad (w trybie sprawy nagłej). Przystąpiono do głosowania nad 

wprowadzeniem punktów do porządku obrad: 

 

– wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie opinii dla wniosku  

w ramach Inicjatywy Lokalnej, druk nr 404. Prowadzący obrady odczytał w/w projekt uchwały. 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie imienne w/w wniosek: 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – nieobecny 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – za 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – nieobecny 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – za 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za 

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad druku projektu uchwały nr 

404: 

za – 19 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 2 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 2 (w miejsce wycofanego 

przez Zarząd projektu uchwały). 



 

Prowadzący obrady poinformował również, że projekt uchwały z 4 punktu porządku obrad (druk 

nr 398A) zostanie przesunięty do 8 punktu porządku obrad natomiast pozostałe projekty uchwał 

otrzymają następującą kolejność: punkt 3 - druk 399, punkt 4 - druk 400,  punkt 5 - druk 401, 

punkt 6 - druk 402, punkt 7 - druk 403, punkt 8 - druk 398A, punkt 9 „Oświadczenia  

i komunikaty”. 

Po uwzględnieniu powyższych zmian ustalono ostatecznie porządek obrad w następującej 

formie: 

 

1. Ustalenie porządku obrad, 

2. Opinia dla wniosku w ramach Inicjatywy Lokalnej, druk nr 404, 

3. Wniosek w sprawie budowy miejsc postojowych w ramach Programu budowy parkingów 

lokalnych w Krakowie, druk nr 399, 

4. Wniosek w sprawie przekazania działek nr 313 i 314 obr. 2 Krowodrza przy  

ul. Stańczyka na rzecz Zarządu Zieleni Miejskiej, druk nr 400, 

5. Przystąpienie do X edycji Budżetu Obywatelskiego Miasta Krakowa, druk nr 401, 

6. Wniosek do Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa o podjęcie 

intensywnych i skutecznych działań mających na celu ochronę budynku Centralnego 

Ośrodka Chłodnictwa (COCH) przy ul. Lea 116 jako dobro kultury współczesnej, druk 

nr 402, 

7. Opinia w sprawie zmiany organizacji ruchu na ul. Górnej w Krakowie, druk nr 403, 

8. Zmiana Uchwały Nr XLVI/332/2022 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia  

7 lipca 2022 r. z późn. zm. w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych  

do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice  na rok 2023, druk nr 398A, 

9. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad. 2 

Projekt uchwały (druk nr 404) przygotowany przez Zarząd w sprawie opinii dla wniosku  

w ramach Inicjatywy Lokalnej. Prowadzący obrady odstąpił od czytania projektu ponieważ 

odczytał go w trakcie głosowania punktu do porządku obrad Projekt uchwały zreferowała  

p. Bogdan Smok. 

W dyskusji głos zabrał: p. Wojciech Litwicki. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie j. w. 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – za 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 



8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – nieobecny 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za 

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie opinii dla wniosku  

w ramach Inicjatywy Lokalnej, druk nr 404: 

za – 20 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1 

 

 Rada podjęła uchwałę nr LIV/371/2023 
w sprawie opinii dla wniosku w ramach Inicjatywy Lokalnej 

 

Ad. 3 

Projekt uchwały (druk nr 399) przygotowany przez Zarząd w sprawie budowy miejsc 

postojowych w ramach Programu budowy parkingów lokalnych w Krakowie. Projekt uchwały 

przeczytał p. Bogdan Smok.  

W dyskusji głos zabrali: p. Małgorzata Turek, p. Bogdan Smok, p. Łukasz Quirini-Popławski,  

p. Marta Drużkowska, p. Ryszard Kulczycki, p. Wojciech Litwicki. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie j. w. 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – za 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – nieobecny 

11. Marcin Kucharczyk – za 



12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – nieobecny 

15. Łukasz Quirini-Popławski – przeciw 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – nieobecny 

19. Bogdan Smok – za 

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie budowy miejsc postojowych  

w ramach Programu budowy parkingów lokalnych w Krakowie, druk nr 399: 

za – 17 

przeciw – 1 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 3 

 

 Rada podjęła uchwałę nr LIV/372/2023 
w sprawie budowy miejsc postojowych w ramach Programu budowy parkingów 

lokalnych w Krakowie 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały (druk nr 400) przygotowany przez Zarząd w sprawie przekazania działek nr 313 

i 314 obr. 2 Krowodrza przy ul. Stańczyka na rzecz Zarządu Zieleni Miejskiej. Projekt uchwały 

przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok. 

W dyskusji głos zabrali: p. Tomasz Fabiańczyk, p. Bogdan Smok. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie j. w. 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – za 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – nieobecny 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – nieobecny 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 



16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – nieobecny 

19. Bogdan Smok – za 

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przekazania działek nr 313 i 314 

obr. 2 Krowodrza przy ul. Stańczyka na rzecz Zarządu Zieleni Miejskiej, druk nr 400: 

za – 18 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 3 

 

Rada podjęła uchwałę nr LIV/373/2023 
w sprawie przekazania działek nr 313 i 314 obr. 2 Krowodrza przy ul. Stańczyka na 

rzecz Zarządu Zieleni Miejskiej 
 

Ad. 5 

Projekt uchwały (druk nr 401) przygotowany przez Komisję ds. Budżetu Obywatelskiego  

w sprawie przystąpienia do X edycji Budżetu Obywatelskiego Miasta Krakowa. Projekt uchwały 

przeczytał  p. Bogdan Smok. Projekt uchwały zreferował p. Marcin Kotek. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie j. w. 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – za 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – nieobecny 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – nieobecny 

19. Bogdan Smok – za 



20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przystąpienia do X edycji Budżetu 

Obywatelskiego Miasta Krakowa, druk nr 401: 

za – 19 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 2 

 

Rada podjęła uchwałę nr LIV/374/2023 
w sprawie przystąpienia do X edycji Budżetu Obywatelskiego Miasta Krakowa 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały (druk nr 402) przygotowany przez Zarząd w sprawie wniosku do Prezydenta 

Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa o podjęcie intensywnych i skutecznych działań 

mających na celu ochronę budynku Centralnego Ośrodka Chłodnictwa (COCH) przy ul. Lea 116 

jako dobro kultury współczesnej. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok.  

W dyskusji głos zabrali: p. Ryszard Kulczycki, p. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha, p. Łukasz 

Krajewski, p. Łukasz Quirini-Popławski, p. Stefan Suliński, p. Bogdan Smok, p. Marta 

Drużkowska, p. Janusz Sitarski. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie j. w. 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – za 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – za 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – nieobecny 

19. Bogdan Smok – za 

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 



 

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta 

Krakowa i Rady Miasta Krakowa o podjęcie intensywnych i skutecznych działań mających na 

celu ochronę budynku Centralnego Ośrodka Chłodnictwa (COCH) przy ul. Lea 116 jako dobro 

kultury współczesnej, druk nr 402: 

za – 20 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1 

 

Rada podjęła uchwałę nr LIV/375/2023 
w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa  

o podjęcie intensywnych i skutecznych działań mających na celu ochronę budynku 

Centralnego Ośrodka Chłodnictwa (COCH) przy ul. Lea 116 jako dobro kultury 

współczesnej 
 

Ad. 7 

Projekt uchwały (druk nr 403) przygotowany przez Zarządu w sprawie zmiany organizacji ruchu 

na ul. Górnej w Krakowie. Projekt uchwały przeczytał  p. Wojciech Litwicki. Projekt uchwały 

zreferowała p. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zieleni – pozytywna. 

W dyskusji głos zabrali: p. Ryszard Kulczycki, p. Jerzy Kopacz, p. Janusz Sitarski. 

 

Obecnie prowadzący obrady, p. Wojciech Litwicki poddał pod głosowanie imienne projekt 

uchwały w sprawie j. w. 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Zastępcę Przewodniczącego  

p. Wojciecha Litwickiego w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – za 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – za 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – nieobecny 

19. Bogdan Smok – za 



20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany organizacji ruchu na  

ul. Górnej w Krakowie, druk nr 403: 

za – 20 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1 

 

Rada podjęła uchwałę nr LIV/376/2023 
w sprawie zmiany organizacji ruchu na ul. Górnej w Krakowie 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały (druk nr 398A po autopoprawce) przygotowany przez Zarząd w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XLVI/332/2022 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 7 lipca 2022 r. z późn. zm.  

w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice  na 

rok 2023. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok. 

Prowadzenie obrad przejął p. Wojciech Litwicki. 

W dyskusji głos zabrali: p. Adam Goch, p. Marta Drużkowska, p. Janusz Sitarski, p. Małgorzata 

Turek, p. Łukasz Quirini-Popławski, p. Wojciech Litwicki, p. Michał Płaza, p. Marcin 

Rzeszowski, p. Stefan Suliński, p. Łukasz Krajewski, p. Tomasz Fabiańczyk, p. Bogdan Smok. 

 

• wpłynęła poprawka do w/w projektu uchwały przygotowana przez p. Adama Gocha, 

której treść przeczytał p. Bogdan Smok: 

 

w punkcie C) ROBOTY BUDOWLANE W ZAKRESIE DRÓG WEWNĘTRZNYCH ORAZ DRÓG GMINNYCH 

KLASY DOJAZDOWEJ 
C) ROBOTY BUDOWLANE W ZAKRESIE DRÓG WEWNĘTRZNYCH ORAZ 

DRÓG GMINNYCH KLASY DOJAZDOWEJ 

 
 

Wymiana opraw oświetleniowych na osiedlu Widok ZDMK 100.000 

 

Zmienia się treść na: 

 

A) ROBOTY BUDOWLANE PRZY ISTNIEJĄCYCH ŻŁOBKACH, 

PRZEDSZKOLACH I SZKOŁACH, KTÓRYCH PROWADZENIE STANOWI 

ZADANIE WŁASNE GMINY 

 
 

ZSO NR 8, uL Na Błonie 15b i 15d – remont zaplecza sali gimnastycznej z 

sanitariami oraz kanalizacją i inne prace remontowe (dofinansowanie)  

MCOO/ZSO 8 100.000 

 

Prowadzący, p. Wojciech Litwicki poddał pod głosowanie imienne poprawkę do projektu 

uchwały w sprawie j. w.: 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Zastępcę Przewodniczącego  

p. Wojciecha Litwickiego w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – przeciw 



3. Marta Drużkowska – za  

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – przeciw 

8. Jerzy Kopacz – przeciw 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – przeciw 

12. Ryszard Kulczycki – przeciw 

13. Wojciech Litwicki – przeciw 

14. Michał Płaza – przeciw 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – przeciw 

17. Janusz Sitarski – przeciw 

18. Bartosz Smok – nieobecny 

19. Bogdan Smok – przeciw 

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad poprawką radnego Adama Gocha do (druku nr 398A) projektu 

uchwały: 

za – 10 

przeciw – 10 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1 

Poprawka nie została przyjęta. 

 

Prowadzący, p. Wojciech Litwicki poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie  

j. w. 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Zastępca Przewodniczącego  

p. Wojciecha Litwickiego w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – wstrzymał się 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – wstrzymała się 

4. Tomasz Fabiańczyk – przeciw 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – wstrzymała się 

6. Adam Goch – wstrzymał się 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – wstrzymał się 

10. Łukasz Krajewski – wstrzymał się 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – za 



15. Łukasz Quirini-Popławski – wstrzymał się 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za 

20. Stefan Suliński – przeciw 

21. Turek Małgorzata – nieobecna 

 

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XLVI/332/2022 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 7 lipca 2022 r. z późn. zm. w sprawie 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice  na rok 2023, 

druk nr 398A: 

za – 11 

przeciw – 2 

wstrzymujących się – 7 

nieobecnych – 1 

 

Rada podjęła uchwałę nr LIV/377/2023 
w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVI/332/2022 Rady Dzielnicy VI Bronowice  

z dnia 7 lipca 2022 r. z późn. zm. w sprawie rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice  na rok 2023 
 

Ad. 9 

Prowadzenie obrad przejął p. Bogdan Smok. 

Głos zabrali:  

1. P. Tomasz Fabiańczyk: 

• Poinformował, że prześle plakaty o poszukiwaniu kandydatów do zespołu 

folklorystycznego. 

• Zapytał czy znany jest termin kolejnej sesji ponieważ chciałby przekazać tę informację 

osobą, które chciały zaprezentować projekt przebiegu tramwaju Azory-Cichy Kącik.  

Głos zabrał p. Bogdan Smok, który zapytał co to są za osoby i jaką instytucję 

reprezentują. Ponadto powiedział, że jeśli dana instytucja wystąpi do Rady Dzielnicy  

w tej sprawie to zostanie zorganizowane spotkanie. Dodał również, że radni także mogą 

przygotować takie spotkanie. 

2. P. Małgorzata Turek: 

• Poprosiła, aby zdalne posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zieleni oraz 

Komisji Edukacji, Sportu i Rekreacji były prowadzone za pomocą aplikacji Teams 

Microsoft, a nie przez Skypa, na którym często pojawiają się problemy z komunikacją  

i w związku z tym nie mogła zgłosił dwóch istotnych spraw: potrzeby wyznaczenia strefy 

Kiss&Ride przy Przedszkole nr 77 oraz braku barierek ochronnych w Przedszkolu nr 82. 

Głos zabrali: p. Bogdan Smok, który poparł prośbę, p. Stefan Suliński, który 

poinformował, że Skype i Teams działają z jednej platformy i on spotyka się z odwrotną 

sytuacją tj. problemem z aplikacją Teams. 

3. P. Łukasz Quirini-Popławski: 

• Przeczytał oświadczenie grupy mieszkańców sprzeciwiających się prowadzeniu sesji  

w trybie zdalnym bez możliwości wyrażenia przez mieszkańców argumentów. 

• Zapytał kiedy będzie wydawana Gazeta Bronowicka. 



• Poprosił o informację ze stanu realizacji prac nad poszerzeniem strefy płatnego 

parkowania na terenie Dzielnicy VI. 

4. P. Bogdan Smok: 

• Poinformował, że na obecną chwilę nie ma wiedzy, aby były prowadzone prace związane 

z poszerzeniem strefy płatnego parkowania.  

• Poinformował, że wydanie Gazety Bronowickiej planowane jest na koniec kwietnia br.  

5. P. Ryszard Kulczycki: 

• Powiedział, że w przypadku problemów z działaniem aplikacji Teams należy ją 

zrestartować. 

• Poinformował, że mieszkańcy proszą o montaż tymczasowej barierki bezpieczeństwa 

pomiędzy ul. Altanową a parkiem Młynówka Królewska i zapytał jak to można 

zrealizować. W odpowiedzi p. Bogdan Smok powiedział, że jest mała szansa na wydanie 

publicznych pieniędzy na realizację rozwiązania tymczasowego ponieważ zaplanowane 

są już środki finansowe na całościowe wykonanie inwestycji. 

6. P. Łukasz Krajewski: 

• W nawiązaniu do przedmówcy p. Ryszarda Kulczyckiego poinformował, że w trakcie 

realizacji połączenia chodnikowego na ul. Piastowskiej mieszkańcy wnioskowali, aby nie 

montować barierki. Głos zabrał p. Bogdan Smok, który wyjaśnił, że p. Ryszard Kulczycki 

mówił o zupełnie innym miejscu, a mianowicie o schodach przy ul. Altanowej od strony 

ul. Młodej Polski. Pan Łukasz Krajewski wyjaśnił, że źle zrozumiał wypowiedź 

przedmówcy i przeprosił za zamieszanie. 

7. P. Waldemar Antosiewicz: 

• Poprosił Zarząd o wystosowania pisma do Zarządu Dróg Miasta Krakowa dotyczącego 

organizacji wizji w terenie w sprawie budowy przejścia dla pieszych na ul. Katowickiej 

przy SP 50. Pan Bogdan Smok odpowiedział, że Zarząd zajmie się sprawę. 

8. P. Marta Drużkowska: 

• Zapytał o termin najbliższej sesji. 

9. P. Bogdan Smok: 

• Poinformował radnych, że na obecną chwilę nie ma konkretnego terminu, ale planuje 

sesję w drugim tygodniu marca lub wcześniej jeśli zajdzie taka potrzeba.  

 

 

 

Prowadzący p. Bogdan Smok zamknął obrady LIV sesji Rady Dzielnicy VI Miasta Krakowa.  

 

 
Zastępca Przewodniczącego 

Rady Dzielnicy VI Bronowice 

Wojciech Litwicki 

Przewodniczący Rady  

Dzielnicy VI Bronowice 

 

Bogdan Smok 

 
                   
 

Protokół sporządził: 
Jacek Łaz 


